
Generalforsamling 2025
Program

Dagsorden:

1. Valg af dirigent
2. Beretning fra formand og udvalg
3. Forelæggelse af det reviderede 

regnskab 
4. Behandling af indsendt forslag
5. Valg af bestyrelse
6. Valg af revisor
7. Evt.

 

18:00 Fællesspisning

19:00 Uddeling af pokaler og krus, 
med kaffe og kage

19:30 GF starter

Stor tilslutning 
med 88 tilmeldte. 

(Rekorder; 64 i 
2020 og 60 i 2014)



Generalforsamling 2025

Beretning fra formand og 
udvalg
• Organisation v. Mikkel

• Talent og elite v. Mikkel

• Instruktører v. Søren 

• Alpin v. Sine og Signe

• Rulleski, langrend og skiskydning 

v. Kåre 

• DSR og Langrendsmesse v. Iben

• Ture og events v. Sten

• Eremitageløb v. Anders

 



Beretning 2025

 

Genbesøg “Mål for 2024-2025”             (✅Gennemført, 🔄 Planlagt / i gang, ⛔Nej)

● Sikre nuværende turprogram ✅
● Tilbyde begynder ture til børnefamilier ✅ (ikke gennemført)
● Udvide træningstilbud ✅, herunder fokus på børn og unge (JGTS) ⛔
● Flere muligheder for at mødes socialt ✅
● Uddanne flere instruktører til alle discipliner, herunder efteruddanne ✅
● Fokus på mere sammenhæng mellem klubture og træning i  DK hele året 🔄
● Fortsat opdyrke elite indenfor alle discipliner ✅
● Skiskydning skal vokse yderligere ✅

Genbesøg “Hvordan 2024-25”
● Flere frivillige turledere via opfordring ✅ og annoncering ⛔
● Sten planlægger ture, som overdrages til nye turledere, f.eks. Begynderture ✅
● Finde koordinatorer og trænere til hjemlig træning, herunder mere aflønning (JGTS) 🔄
● Udbrede kendskabet til holdtræning til deltagere på flere klubture ⛔
● Udforske interessen for sociale arrangementer, som f.eks. foredrag “afterski” 🔄
● Udvide samarbejdet med DDS om uddannelse af instruktører og alternative uddannelser inden for 

bl.a. snowboard ✅
● Fortsat fokus på skiskydning i samarbejde med DSKIF ✅
● I samarbejde med DSKIF og andre klubber afvikle flere ski-relaterede kraftcenter aktiviteter, som 

f.eks. rulleskiløb ⛔
● Frivilligseminar for trænere, turarrangører og andre interesseret 🔄 (udsat til efteråret)
● Mere formidling af skiglæde, via synlighed på hjemmesiden, nyhedsbreve og SoMe, for at gøre flere 

medlemmer mere aktive og tiltrække nye aktive medlemmer ✅



Beretning 2025

 

Hvordan gik det i 2024-2025 med 
målene og andre projekter?

BESTYRELSESARBEJDE OG ADMINISTRATION

➢ Indkøbt langrendsudstyr til udlejning.
➢ Hjemmesiden opdateret, herunder 

gennemgående struktur og lidt nemmere 
indmeldelse.

➢ En lang række rabataftaler etableret og 
synlige på hjemmesiden.

➢ Formueforvaltning med en formueflex-konto.
➢  Aftalen med KIF om Eremitageløbet 

opdateret.
➢ Større oprydning og bedre struktur af 

databasen i Klubmodul igangsat.
➢ Registrering af alt vores udstyr igangsat.
➢ Evalueringsskema til klubture udviklet - sikre 

mere systematisk evaluering næste sæson.



Fald fra 1917 i året 2023 
          til 1815 i året 2024

● Fald i alle discipliner
● Lille stigning i 

aldersgruppen 19-24 år
● Fastholdelse i +60 år
● Lille fald i antal 

instruktører og trænere.

Medlemsfordeling
Gruppering
(Københavns 
kommune)

Medlemmer 
2022

Medlemmer 
2023

Medlemmer 
2024

0-12 år 264 222 208

13-18 år 335 364 326

19-24 år 170 218 228

25-59 år 905 904 843

60+ år 178 209 210

Total 
medlemmer

1852 1917 1815



Næste sæson
1. Målrettede tilbud til børn og unge jf. medlemstal
- både ture og træningsaktiviteter

2. Generelt flere ture og træningsaktiviteter
3. Oprettelse af udvalg => igangsætte aktiviteter => 

rekruttering til bestyrelsen => generationsskifte

F.eks. alpinudvalg, langrendsudvalg, træningsudvalg, messeudvalg, 
eventudvalg, fondsudvalg, elob-udvalg og udvidelse af turudvalg



Mere koordinering
Bestyrelsen har udpeget 
følgende:
• Gentænke ”Jeg Går Til Ski” 

som et hjemligt træningstilbud 
til børns indgang til at stå på 
ski

• Introforløb til rulleski skøjt
• Mere målrettet træning frem 

mod Vasaløbet
• Udvide fundamentet for 

skiskydning

Christian M. Borch, der er ansat i 
skiskydnings-kraftcenteret, får 
suppleret med KS-timer til 
koordinering af flere aktiviteter.

Bestyrelsen har udvalgt nogle 
konkrete indsatsområder/ aktiviteter, 
som Christian i det kommende år 
skal forsøge at etablere eller styrke i 
KS. Overordnet drejer det sig om 
aktiviteter, der på hver deres nye 
måde peger ind i de allerede 
eksisterende KS-aktiviteter. Få indflydelse 

på 
KS-seminaret 
søndag den 

28. september



Talent og eliteTalent og elite
Kraftcenter for freestyle, skiskydning og langrend
Fast tilknyttet trænere og koordinatorer: 
★ Christian Borch (Skiskydning)
★ Mads Bertelsen (Langrend)
★ Ditte Marie Sørensen (Langrend)
★ Joachim Clausen Hansen (Freestyle)
★ Jakob Ebskamp (Freestyle)

★ Alpint; SkisportDannark

Ny tilskudsordning
★ 100 tkr. afsat i budget
★ Fordeles på discipliner
★ Ansøgningsdeadline primo august

Følgende elite-løbere på “VM-niveau” har modtaget tilskud i 2024-25:

Christian Borgnæs (alpint)
Albert Munk Green (Alpint)
Jakob Ebskamp (Freestyle ski)
Louis Victor Rousseau Borre (Freestyle Ski)
Ellen Damsgård (Freestye)
August Rasmus Schiellerup (Skiskytte)

Asbjørn Hedebo Boye (Skiskytte)
Thor Hedebo Boye (Skiskytte)
Jacob Weel Rosbo (Skiskytte og langrend)
Joachim Weel Rosbo (Skiskytte og langrend)
Jens Dalgaard (Skiskytte og langrend)
Sasja Hendriksen (langrend)



Instruktører
Alpin, langrend, freestyle og 
snowboard

● Fokus på fremme af 
ungdomsmiljø for instruktører

● Rekruttering af 
efterskoleelever

● Reeksamen og uddannelse af 
instruktører på KS ture - PSI1 
kursus for første gang i KS.

● Sikre efteruddannelse for KS 
instruktører.

● BSI1 Langrendsuddannelse 
arrangeres af DSKIF/DDS.

● Trænersamlinger i DK og på 
sne i Hintertux, Hafjell og 
Ulricehamn.

● Alpine uniformer og 
langrendstøj.



Børn og unge Alpin

TEAM KS 
 DM i TRYSIL 2025

● Stor KS opbakning til de nationale 
konkurrencer i Trysil og flotte KS 
resultater

● Igen i år stor opbakning fra 
Christian Borgnæs, som også 
bistod som træner i uge 13

● KS deltagelse i internationale 
ungdomskonkurrencer Bama Cup, 
Wintergames, Folgaria, La Scara 
etc.

● CB ansat til at udvikle og 
koordinere JGTS i KS



Alpin - KS race
• Ca. 25 KS’ere træner i 

SSDK/TRA regi
• Nyt Alpint talent- og 

elite center - status 
• SkiSportDanmark 
- 365 koncept
- Træningspakker
- Træningsfællesskab
- Trænerudvikling m BRC
• TRA forløb m all year / 

all winter forløb
• Klubtøj- tilskud
• Elitestøtte 
• Fartdragter - udlån
• KS alpint udvalg - 

opstart



Langrend 2024 - 2025

Ture
• Skeikampen uge 49
• Skeikampen uge 3
• Pontresina/Engadin/Diagonela uge 3
• Marcialonga uge 5
• Bruksvallarna uge 7
• Nordseter uge 11
• Nordseter uge 14 (Sæsonafslutning)

På turene er der træning for børn, unge og voksne 

DM i langrend i Ulricehamn uge 5 - flotte præstationer af udøverne fra KS

Mange KS-deltagere i langrendsløb som Budorrennet, Engadin, Vasa, Birken, 

Marcialonga og mange andre langrendsløb i hele Europa. 

Samarbejde Ballerup Biathlon i skiskydning.



Rulleski 
Rulleski
Tirsdags- og lørdagstræning hele året rundt

Rulleskiarrangement med den norske 
langrendslegende Anders Aukland i september 
2024 - over 80 deltagere fordelt lørdag og søndag 

Arrangementer og ture på rulleski
● Allianceloppet
● DM kort
● DM Lang
● Islagkagestafetten



Kraftcenter

KS er koordinator for langrend og skiskydning for DSkiF 

Langrend

Månedlige træningssamlinger af unge i Danmark og/eller 
Sverige og Norge

Langrendscamp for unge i uge 3 i Ulricehamn

Deltagere til VM i langrend i Trondhjem

Deltagere i FIS-løb

Deltagere i Scandinavian Cup
                          

                                              

Skiskydning

Deltagere ved VM i Lenzerheide 

Deltagere ved IBU World Cup

Deltagere i IBU Cup

Deltagere i IBU junior Cup

Deltagere i Ungdoms- og Junior-VM i 
Östersund

Unge danske skiskytter deltager i Region 
Syds træningssamlinger (svenske 
skiskytteforbund)

I Danmark

Pigeprojektet

Biatlon4all

Langrend og skiskydning kraftcentre



Langrendsmesse

★  Afholdt i DSR 26. januar 2025
★ Stor PR indsats med bl.a. plakater 

opsat i hele Storkøbenhavn
★ Fremmøde på ca. 500 personer
★ 3 stande fra langrendsbutikker 
★ Laser-skiskydning, Thoraxtræning, 
★ Rulleskibånd, cafe
★ Tøj / udstyrsbyttebørs 
★ KS stand med reklame for ture og 

tøjsalg
★ 3 KS-stande med skismøring



Børne langrend / rulleski grejbank

● GF 2024 godkendte indkøb af nye  børne 
langrendsski og støvler, særligt i de store 
størrelser

● Ca 60 par ski (inkl. skin- og skøjteski) og 
kombistøvler indkøbt i okt / nov 2024

● Langt det meste blev udlejet til åbent hus i 
nov 2024 - dog meget lidt udlejning af 
rulleski

● God feedback og nye medlemmer pga 
muligheden for skileje (der er ikke mange 
andre steder i DK man kan leje 
langrendsski)

● Knap 100 par ski og rulleski har været 
udlejet i år (ca 80 par sidste år)

● Overskud på ca 3000 kr tilbageføres til KS 
(evt. til indkøb af nye stave)

● Udleveringsweekend fungerer rigtig godt, 
men stadig svært at få alle ski i hus efter 
sæsonen – gebyr fra 2025



DSR Thoraxtræning
Ugentlig vintertræning i salen 
Stabilt fremmøde og trænerstab, 
god stemning og sociale aktiviteter

DSRs Thoraxtræningslokale

• Stor stigning i aktivitet, 8-9 faste 
hold, mandag, tirsdag, onsdag og 
torsdag

• Ønske om morgenhold og 
weekendhold?

• Flere nye KS medlemmer 
som melder sig ind grundet 
thorax-træning/DSR



Langrendsløjper

Nogle få dage med spor i Gribskov 
midt februar.
Første år siden 2012 hvor det ikke 
var muligt at køre spor i Dyrehaven.
Henrik Kofoed Jakobsen videregiver 
stafetten i Dyrehaven.
Ønske om plads til scooter på / 
omkring Værløse Flyveplads.
Langrendsløjpe 
Facebookgruppe med 
7300 medlemmer er 
meget aktiv



Klubture
Status på ture i 2024/25
● 25 udbudt, 22 afviklet (19 afviklet i 2024-25 & 14 i 2022-23).
● Igen flere på ture; 726 (22-23), 889 (23-24) til 937 (24-25).
● Udfordring; Tidligere synlighed, men fortsat sen tilmelding!

Mål for ture i 2025/26
➢ Fortsat tidlig synlighed af alle klubture.
➢ Udvikling af Klubmodul med indkøbsgrupper og tilmelding af 

hele familier på en gang.
➢ Tilmelding lige efter sommerferien af de fleste klubture.
➢ Mere fokus på en onboarding tur til f.eks. Geilo eller Branäs
➢ Hold fast stor gennemførsel af klubture.
➢ Mere synlighed via SoMe.
➢ Nye turledere og nye ture.
➢ Udvidelse af turudvalget

Få indflydelse på 
KS-seminaret 

søndag den 28. 
september



Skiture, 2023-24 til 2024-25
Tur navn Tilmeldte

2023 uge 34, Alliansloppet, Sverige, 2 dage 8

2023 uge 42, Nässjö, Norge, Camp 42 skiskydning 9

Freestyletur til SNØ, snowdome i Oslo, freestyle 8

2023 uge 49, Skeikampen, Langrend og uddannelse 86

2023 uge 50, Hemsedal, alpin træning og NKM 5

2024 Uge 3, Hafjell, Norge, alpint/ Snowboard 209

2024 uge 3, Trysil, Norge, alpin træning og SKM 49

2024 uge 3, Skei, Norge, langrend 30

2024 uge 3, La Diagonela, Schweiz, Langrend 24

2024 uge 4, Marcialonga, Italien, 4 dage, Langrend 20

2024 uge 7, Bad Hofgastein 32

2024 uge 7, Folgarida, Italien 48

2024 uge 7, Kvitfjell, Norge - Gudbrandsgaard 69

2024 uge 7, Bruksvallarna, Sverige, Langrend 54

2024 uge 7, Trysil, Norge 0

2024 uge 11, Hafjell, Norge, alpint 108

2024 uge 11, Nordsetertur incl. Birken, langrend 18

2024 uge 12, Trysil, Teamtræning og alpint DM 14

2024 uge 15, Sæsonafslutning, langrendsweekend 8

889



Eremitageløbet

  

Opgaver:

● Udlevering af startnumre og t-shirts på 
Lyngby stadion torsdag-lørdag

● Udlevering af startnumre og t-shirts på 
løbsdagen ved Fortunen 

● Væskedepot, Eremitageslottet
● Uddeling af løbsnåle ved Fortunen 
● Kage og kaffe til jubilarer ved Fortunen. 
● Styring af menneskemængde ved røde port

Samarbejdet med KIF og KS går fortsat godt 
herunder opdateret samarbejdsaftale.

Status på antal tilmeldte 2023 2024 2025

til dato 1. april 4.625 6.131 7.438

til dato 1. maj 5.038 6.864 8.271

På løbsdagen 12.724 15.707 (18.000)

Tilmeldt pr. 
26/5; 9434



Revideret regnskab 2024-25



Revideret regnskab 2024-25



Balance 2024-25



Kontingent 202-26



Budget 2025-26



4a. Indsendte forslag
A)
Den ordinære generalforsamling 
afholdes hvert år i MAJ måned. 
FORSLAG, som ønskes behandlet, skal 
være bestyrelsen i hænde senest 14 
dage før generalforsamlingen. 
Dagsordenen skal omfatte følgende 
punkter:

til

B)
Den ordinære generalforsamling 
afholdes hvert år i MAJ eller JUNI 
måned. FORSLAG, som ønskes 
behandlet, skal være bestyrelsen i 
hænde senest 14 dage før 
generalforsamlingen. Dagsordenen skal 
omfatte følgende punkter:

Bestyrelsens Forslag til 
vedtægtsændringer:

Bestyrelsen foreslår en vedtægtsændring af første
sætning i paragraf 6 om Den ordinære 
Generalforsamling, således at vi får større fleksibilitet 
i tidspunkt for at afholde generalforsamling.

Dette skyldes primært at regnskabsåret afsluttes 30. 
april og vores revisorer har brug for det meste af maj 
måned til at udarbejde regnskab. Derved er der 
ganske få dage at vælge imellem ultimo maj måned, 
hvor der ofte også er helligdage. Bestyrelsen ønsker 
derfor også at kunne afvikle generalforsamlingen i 
juni måned, hvilket også giver mulighed for at 
regnskabet kan fremsendes inden 
generalforsamlingen, hvilket har været et ønske fra 
medlemmerne igennem flere år.
Derfor foreslår bestyrelsen at vi ændrer første tekst i 
paragraf 6 fra A) til B);



4b. Indsendte forslag
Beslutningsforslag til generalforsamlingen vedr. leje af langrends- og rulleskiudstyr.

Baggrund for forslag;

Det har godt nok været fedt i år, at klubben havde opgraderet langrendsudstyret og indkøbt lækre ski og 
støvler. Tusind tak for indsatsen med at få indkøbt al grejet.
Det havde helt mærkbart betydning for skioplevelsen i sneen for de børn, jeg har haft med at gøre og 
det viser tydeligt, at skiglæden blomstrer, når udstyret fungerer.  
Jeg vil gerne anerkende og takke Astrid og Ellen Christensens kæmpestore indsats med at stå for 
administrationen af udstyret. Der ligger meget arbejde i opgaven.
Selv om klubben har god økonomi, mener jeg – særligt, hvor der nu er investeret i nyt og lækkert udstyr 
– at en del af lejeindtægten bør tilgå klubben, så udstyret løbende kan fornys og vedligeholdes.  
I det af generalforsamlingen 2024 vedtagne ændringsforslag fra bestyrelsen fremgik det at “... 
Udlånspris afstemmes med princip for lån/aflevering og arbejdsindsats for udlåns folk”. Denne 
formulering, mener jeg, ikke er hensigtsmæssig, da det dermed er administrator og ikke 
Generalforsamlingen, der fastsætter lejeprisen, der uden at arbejdsbyrden ændrede sig blev hævet fra 
150 kroner til 250 kroner pr. sæt ligesom det koster 200 kroner i administration at beholde klubbens 
rulleski for en halv sæson.
I en klub der i næsten alle funktioner er drevet af frivilligt, ulønnet arbejde, mener jeg ikke, det er rimeligt 
at kunne tjene 20.000 kroner på denne opgave – samtidig med at klubben ikke får nogen indtægter til 
fornyelse af udstyret.  (Med udgangspunkt i 80 sæt udlejede ski).



4b. Indsendte forslag
Derfor beder jeg om at få to forslag på dagsorden til pkt. 4 på generalforsamlingen:

1. At der afsættes tilstrækkelige midler til at indkøbe stave og nye håndtag/remme, så disse er i rimelig stand 
og at det evalueres ud fra efterspørgslen, om der skal købes yderligere ski og støvler.

2. I de kommende tre sæsoner sættes lejeprisen pr. sæt (ski, støvler og stave) til 150 kr. + 250 kr i depositum, 
som tilbagebetales når udstyret er returneret til tiden i renset og glidet.

 
100 kr tilfalder udlejer i afgift, mens 50 kroner går til klubbe. Depositum tilfalder udlejer, såfremt dermed 
kompenseres rimeligt for at stå med bøvlet, når udstyret ikke er afleveret til tiden og/eller har arbejdet med at 
rense og glides, hvis udstyret ikke efterlades i orden. 

Kommentar til forslag:

Såfremt forslaget ikke vedtages eller bortfalder, vil jeg meget gerne deltage i en arbejdsgruppe, der udarbejder 
nogle gode og forhåbentlig holdbare retningslinjer.
 
Rigtig god generalforsamling. Jeg er ked af, at jeg ikke kan være med, men jeg er nødt til at passe mit arbejde.

Venlig hilsen / Best Regards

Stephan Ghisler-Solvang



4b. Indsendte forslag
Bestyrelsens indstilling til forslag 4b:

De nuværende ansvarlige Ellen og Astrid ønsker ikke at drive langrendsudlån på 

de foreslåede vilkår

Vi har spurgte Stephan om har har fået tilkendegivelser fra andre, der ønsker at 

drive ordningen på de foreslåede vilkår, men har ikke fået svar på dette pt.

Hvis forslag stemmes igennem, risikerer vi derfor at stå uden nogen til at drive 

langrendsudlån

På den baggrund vil vi anbefale at vi ikke vedtager det indsendte forslag, men 

bestyrelsen i stedet at vi:

1. Indgår aftale om at drive langrendsudlån for endnu en sæson med Ellen og 

Astrid til samme priser som i år

2. Nedsætter en arbejdsgruppe, der udarbejder vilkår og evt. udbyder ydelsen 

til sæsonen 2026-2027



Valg af best. og revisor
5. Valg af bestyrelse:

Nuværende bestyrelse
Formand Mikkel Melamies - På valg
Næstformand Søren Plomgaard - ikke på valg
Kasserer Jens Winther – ikke på valg

Medlem 1 Thomas Behrens – På valg
Medlem 2 Kåre Rønhede - Ikke på valg
Medlem 3 Anders Melamies - På valg
Medlem 4 Sine Carlsen - Ikke på valg
Medlem 5 Signe Foghsgaard - på valg
Medlem 6 Iben Aagaard Christensen - Ikke på valg

6.Valg af Revisor Kim Bay



7. Eventuelt.

Ordet er frit
Tak for i aften ☺


